
Referat af bestyrelsesmøde d. 2. oktober 2019 

 

Til stede var Linda, Mia, Camilla og Karin. Afbud fra Jørgen. 

 

Dagsorden: 

1. Orientering om ændring af forretningsorden (kan ses på boligselskabets hjemmeside) 

2. Kodeks for bestyrelsen (medsendt indkaldelsen) 

3. Vision for bestyrelsesarbejdet – hvad ønsker vi/ hvad kan vi? 

4. Siden sidst 

5. Evt. 

 

 

Ad. 1) 

Der blev orienteret om ændringerne i Forretningsorden for afdelingsbestyrelsen. (Suppleanterne 

deltager i afdelingsbestyrelsesmøder, og formand vælges på det ordinære afdelingsmøde). 

 

Ad. 2) 

Kodex blev godkendt. 

 

Ad.32) 

Vision: Etablere aktiviteter for afdelingens beboere. 

             Styrke trivslen hos beboerne. 

 

Aktiviteter kan finde sted, hvis et bestyrelsesmedlem/suppleant lukker op i festlokalet og ser til, at 

der er ryddet op efterfølgende. 

 

Der er fremkommet forslag om en aften med harmonikaspil og fællessang. 

 

Vi kopierer nogle relevante tekster til sanghæfter. (Vi kontakter Knud og Else og får info om 

spillemanden og evt. hans repertoire) 

 

Visionerne er åbne for flere punkter/ tiltag. 

 

Ad. 4) 

Aktivitetsmøde/ udvalg på tværs af afdelingerne 1,3,5,6,11,17,21 og 49 afholder møde d 22. 

oktober. Her vil blive foreslået en sommertur til Maribo til næste år. 

 

Forslag om sommerfest til næste år. Mia undersøger vilkår og økonomi 

 

Vi afholder fællesspisning d. 13. november kl. 18.00 og 

Julehygge den d. 10. december kl. 15.00. Linda laver forslag til invitation. 

 

Ad. 5) 

Vi undersøger, om der er mulighed for en eller anden form for rampe, så rollatorer lettere kan 

komme ud på fællesarealet (der er en lidt høj kant, som betyder at rollatorerne skal løftes 

forholdsvis højt, og vi har en del brugere i afdelingen).  

Efterfølgende har Linda snakket med Mike (Inspektør), som har lovet at se på mulighederne. 

 

Ref. Karin. 

 
 


